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Abstract (en)
Continuous winding with automatic separation of the web on completion of a winding, and connecting of the free end of the web to a free winding
drum. After this end has been seized and winding begun, the winding trolley (11) is pushed into a terminal position (26) in the running direction of
the accumulating web. Before the winding has been completed, a further winding trolley is driven into the initial position and, after completion of
the winding and division of the web, receives its newly formed end, while the winding trolley having the winding is driven out of its terminal position.
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Abstract (de)
Kontinuierliches Wickeln mit bei Vollendung eines Wikkels selbsttätigem Durchtrennen der Folienbahn sowie Verbinden des freien Anfanges
der Bahn mit einer freien Wikkeltrommel. Nach Fangen des Anfanges und Beginn des Wickelns wird der Wickelwagen (11) in Laufrichtung der
auflaufenden Folienbahn in eine Endposition (26) abgeschoben. Vor Vollenden des Wickels wird ein weiterer Wikkelwagen in die Ausgangsposition
eingefahren, der nach Vollenden des Wickels und Auftrennen der Folienbahn deren neugebildeten Anfang aufnimmt, während der den Wikkel
aufweisende Wickelwagen aus seiner Endposition ausgefahren wird.
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